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RESERVATION 
Kommunfullmäktiges sammanträde 2007-04-12 
§ 16 Markanvisningsavtal med Besqab gällande Strandängarna 
 
 
 
Det råder ingen tvekan om att det finns ett stort behov av att bygga hyreslägenheter i länet och 
i vår egen kommun Tyresö. Därför är det av stor vikt att Tyresö kommun vid varje 
exploateringstillfälle överväger om man skall ställa krav på att hyreslägenheter byggs. I 
Strandområdet är bristen på hyresrätter mycket stor. Det tycker vi är olyckligt! Vänsterpartiet 
har hela tiden ansett att området Norra Strand skall bebyggas med hyreslägenheter för att 
motverka segregationen. Nu fortsätter den borgerliga majoriteten att bygga i princip endast 
bostadsrätter och ett fåtal hyreslägenheter kommer att byggas. Vi kan inte acceptera detta. 
Som politiker och kommun måste vi ta ett ansvar för att alla medborgare i kommunen har 
möjlighet att få en egen bostad. Människor som inte har möjlighet eller inte vill ha äganderätt 
måste ges en chans att få en bostad. Det gäller särskilt låginkomsttagare, äldre och ungdomar. 
Vi kommer i fortsättningen att säga nej till alla detaljplaner, som inte innehåller till största 
delen hyreslägenheter. 
 
Därför är det högst rimligt att ställa krav på att lägenheterna som byggs på Strandängarna ska 
vara hyreslägenheter och därmed bidra till att minska segregationen. Eftersom beslut om 
markanvändning är väldigt definitiv, är det ett slöseri med markanvändning, om vi inte kan 
tillse att det finns andra upplåtelseformer i ett område med en homogen boendestruktur. 
 
I kommunstyrelsen framförde vi också att vi hade ett annat alternativ än Besqab som 
byggherre. Ett alternativ som vi ansåg bättre tog hänsyn till miljön och passade in i 
omgivningarna. 
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